



李海（中國上海）

上海體育學院 教授

Professor Li Hai,

Dean of Shanghai University of Sport

演講主題 Theme :

博彩認知對問題彩民的影響研究

Research of Influences of Gambling Cognition on problem gamblers

教授，博士生導師。2005年博士畢業于上海體育學院經濟管理學院。2010年8月至2011年11月在美國佛羅里達大學和佐治亞大學進行了博士後研究。現任體育休閒與藝術學院院長，上海體育彩票研究中心主任，國家財政部和國家體育彩票管理中心特聘專家，中國體育科學學會體育產業分會常委。

目前主要研究領域為體育博彩。近年來，主持或主要參與國家或省部級研究課題10余項，主持其餘各級各類課題30余項；2000年以來，共發表學術文章40餘篇，其中2篇刊登在SSCI索引期刊“Journal of Gambling Studies”上。

A professor and doctoral supervisor. Graduated from School of Economic and Management, Shanghai University of Sport, 2005, and did post-doctoral research in University of Florida and University of Georgia during Aug. 2010 to Nov. 2011. Now is the director of School of Sport Leisure and Art, Shanghai University of Sport, Research centre of Shanghai Sport Lottery, distinguished expert of Ministry of Finance and General Administration of Sport of the People's Republic of China, standing committee member of Sports Industry Chapter of China Sport Science Society.

Main research topic now is sports gambling. Recently, hosted or participated as expert more than 10 national or provincial-level projects, and 30 other level projects; since 2000, more than 40 academic articles have been published on core journals, of which 2 articles published on *Journal of Gambling Studies* (SSCI).